
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 24. august 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 531
Ministeren bedes oplyse, hvorvidt det fald der ses i antallet af jobparate kon-
tanthjælpsmodtagere alene kan tilskrives indførslen af kontanthjælpsloftet el-
ler om det ikke i væsentligt omfang skal tilskrives den generelle stigning i an-
tallet af beskæftigede og konjunkturopsvinget. Der henvises i denne forbindel-
se til udtalelse fra Søren Gade(V), jf. http://nyheder.tv2.dk/politik/2017-08-16-
blog-10800-faerre-kontanthjaelpsmodtagere-paa-et-aar, hvor det hedder: "I
dag kunne jeg læse i Berlingske, at på bare ét år er antallet af kontanthjælps-
modtagere faldet med 10.800. Hvilke gode nyheder – både for den enkelte og
for samfundet. Det beviser blot, at kritikerne tager fejl, når de proklamerer, at
kontanthjælpsloftet ingen effekt har. Faktisk sætter det en stor, fed streg un-
der, at regeringens politik virker.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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